
Geen hoogbouw in Schelle
Schelle wordt door velen beschouwd als een eerder landelijke gemeente in een sterk 
verstedelijkt gebied. Er is behoorlijk wat natuur en het landschap gee�  een rustige aanblik. 
Daar komt in de toekomst verandering in. De � rma Besix trekt op het einde van de 
Steenwinkelstraat, ter hoogte van de Koekoekstraat, een gebouw op van zo’n twintig meter 
hoog. Omgerekend zijn dat zes verdiepingen, vergund door onze gemeente. 

Zes verdiepingen hoog om milieuredenen
De cd&v-burgemeester stelde het gebouw 
tijdens de nieuwjaarsreceptie aan het personeel 
voor en legde de nadruk op de milieuaspecten 
van het gebouw. Zo is er groene gevelbekleding, 
ontharding, dakbegroeiing, lokaal waterbeheer 
en zonnepanelen. Waar niet over gerept werd, 
was de hoogte van de bouwlijn. De vergunning 
voor zes verdiepingen betekent een vrijgeleide 
voor de bouwbedrijven en de projectontwik-
kelaars. Op eenzelfde lapje grond mogen plots 
dubbel zoveel bouwlagen gebouwd worden.

“Grote stukken weiland worden opgeofferd 
voor gebouwen en parking. Daarna bouwt men 
op een andere wei. En stelt men dat er daarvoor 
onthard wordt. Zulke acties, dat kan toch maar 
van één partij komen”, voegt N-VA-fractie-
voorzitter Koen Vaerten eraan toe. 

Eerder uitzonderlijk
Tijdens de gemeenteraad van 30 januari 
2023 bracht N-VA-gemeenteraadslid Danny 
Schoonderwoert die praktijk ter sprake. “Zes 
verdiepingen zijn bepalend voor het uitzicht 
van Schelle.

“Het cd&v-bestuur lapt met milieuargumen-
ten de ruimtelijke ordening aan hun laars. 
De N-VA heeft een ander idee over beleid 
voeren”,aldus Danny Schoonderwoert.

Een precedent
Tevens is dat een precedent om ook elders in 
Schelle zes verdiepingen hoog te bouwen. Dat 
zou het rustige uitzicht en de landelijkheid 
van Schelle verstoren. 

“Iedere Schellenaar ziet dat hoogbouw er nu 
kan komen. We begrijpen niet waarom dit 
door cd&v toegelaten wordt. De redenen zijn 
wederom vaag en in achterkamers beslist. Dit 
precedent geeft schelle een zwakke positie 
naar toekomstige hoogbouw projecten.”, 
aldus raadslid Danny Schoonderwoert.

Beste Schellenaar

We moesten lang wachten 
op het goede weer maar 
uiteindelijk is de zon er. 
Hebt u bijna vakantie nu? 
Fijn. We brengen u toch nog 
graag even op de hoogte 
van het schitterende werk 
van de voorbije maanden 
van onze gemeenteraads-
leden. Wij zijn alvast fi er op 
wat ze deden. 

Koen, Chantal, Rita, Elke en 
Danny bleven strijden tegen 
de cd&v-meerderheid en 
dat met een mooi resultaat. 
Voor het eerst keurde de 
gemeenteraad voorstellen 
van ons goed: het voorstel 
van de groenslingers en 
dat van de gele doos. Een 
mooie verwezenlijking als 
u het mij vraagt. De details 
daarover leest u verder in 
deze editie.

Op vrijdag 15 september 
nodigen we u uit voor onze 
algemene ledenvergadering 
in het Tolhuis. In afwachten 
wensen we u een deugd-
doende vakantie. Geniet 
ervan en tot binnenkort!

Kris Huyck, 
voorzitter N-VA Schelle
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Seniorenfeest verslag
N-VA Schelle was vertegenwoordigd op het seniorenfeest van 
2023 door Chantal, Marc, Maria, Mieke en Warre. We waren 
blij er bij te zijn!

Pasen
Onze leden kregen op Pasen bezoek van de paashaas. Alle 
chocolade-eitjes werden zorgvuldig verstopt! Wil u ook 
lid worden van onze gezellige lokale partij? Stuur dan een 
bericht naar onze ledenverantwoordelijk Warre Mets via 
warre.mets@n-va.be

Wedstrijdvraag
Om de zomervakantie geweldig in te zetten 
houden we een wedstrijd. U kan een ‘zo-
mers’ Schels geschenk winnen ter waarde 
van vijftig euro. Hoe neemt u deel? Stuur 
voor eind augustus uw leukste vakantiefoto 
in Schelle door naar schelle@n-va.be of via 
facebook. 

De jury houdt rekening met originaliteit, 
humor en creativiteit. We maken de 
winnaar de eerste week van september 
bekend gemaakt op onze website. Succes!

Wijkbezoek
Elke maand bezoeken we met het team van N-VA 
Schelle een wijk in onze gemeente. In april werden 
we hartelijk onthaald in de ‘Boerenhoek’. In mei 
sloegen we onze tent op in de Tolhuisstraat. Beide 
wijkbezoeken waren een geweldig succes met vele 
interessante verhalen en suggesties. Benieuwd naar 
onze volgende wijkbezoeken? Hou dan onze socials 
in de gaten voor nieuwe aankondigingen.

50euro

schelle@n-va.be



Meer betaalautomaten in Schelle
U kent het gevoel. U wilt nog snel te voet geld a� alen en merkt dan dat er nog maar één 
geldautomaat is in Schelle. Lastig!

Gemeenteraadslid Rita Jacobs diende in de gemeenteraad van maart een 
motie in om meer geldautomaten te voorzien in Schelle. Onze motie werd 
unaniem goedgekeurd! “We zijn zeer blij dat ons gemeentebestuur de kant 
van de burger kiest tegenover de macht van de banken. We kijken onder-
tussen hoopvol uit naar de initiatieven die de meerderheid gaat nemen. 
Schelle moet echt bij de federale overheid aandringen om die bedenkelijke 
praktijken via wetgeving een halt toe te roepen”, aldus nog N-VA-
gemeenteraadslid Danny Schoonderwoert.

Signalisatie werken 
Fabiolalaan
Reed u de laatste weken nog op de Fabio-
lalaan? Dan zal u ook gemerkt hebben dat 
de signalisatie bij de start van deze werken 
miniem was. Afgaande op voorgaande 
werken in Schelle was die wantoestand te 
voorspellen. 

Fietsstrook voor graafmachines
Gelukkig heeft men gedacht aan een fiets-
strook, maar spijtig genoeg wordt die strook 
door graafmachines gebruikt. 
“De communicatie dat de aannemer steeds 
een fietsstrook zou vrijwaren, leidt tot 
gevaarlijke situatie. De bijkomende slijkboel 
is lastig maar dat is minder een probleem”, 
stelt voorzitter Kris Huyck.

Kruispunten
Ook de signalisatie van de kruispunten 
laat te wensen over. Eerst was er enkel een 
wegversperring aan de Peperstraat. Nadien 
kwam er volgens de communicatie van 
gemeente Schelle ook één in de Kapelstraat in 
de richting van het recyclagepark. Alleen, de 
week die volgde op die communicatie werd er 
helemaal niks geplaatst. Wat moet men dan 
volgen? De communicatie van de gemeente 

of de signalisatie ter plaatse. Onverwacht 
kwam een week later dan toch een kleine 
wegversperring, met inderdaad een verkeers-
signalisatie. Maar Schelle zou Schelle niet 
zijn als de richting van de wegversperring 
was omgedraaid. Waarom? Daar hebben wij 
het gissen naar.

Volg uw dossier op
“De mensen van de communicatiedienst en 
de aannemer snakken naar een schepen die 
het dossier goed opvolgt. De Schelse burger 
verdient beter. Het dossier is al jaren voor-
bereid en toch slaagt het gemeentebestuur er 
niet in om dat vlot te laten verlopen”, verdui-
delijkt Koen. “Eind mei communiceerde de 
gemeente dat de weggebruikers zich aan de 
regels dienen te houden. Dat is typerend voor 
het cd&v-beleid in Schelle. Het is altijd de 
fout van de ander”, vult Koen aan. De vragen 
van de N-VA-fractie op de gemeenteraad 
werden ontwijkend beantwoord. Met als kers 
op de taart de volgende quote van het 
gemeentebestuur: “Het zullen allemaal 
kiekens geweest zijn die dat geregeld hebben.”  
Zelfreflectie of kritiek op de aannemer? Het 
was niet helemaal duidelijk. De analyse van 
de werken van de schepen zijn alleszins wel 
heel duidelijk. Het kost onze gemeente enorm 
veel geld. Het resultaat, met jaren voorberei-
ding, is pover.helemaal niks geplaatst. Wat moet men dan 

volgen? De communicatie van de gemeente 

Nieuwtjes uit de 
gemeenteraad
Dit voorjaar stond de N-VA 
fractie niet stil om ook 
verandering te brengen in 
Schelle. Hieronder vindt u 
alvast enkele feiten uit de 
afgelopen gemeenteraden.

Op de gemeenteraad van april 
werden niet één maar liefst 
twee voorstellen van N-VA 
Schelle unaniem goedgekeurd. 
Enerzijds vonden we met de 
andere partijen een compromis 
om het voorstel van gemeen-
teraadslid Elke Bogaerts om 
groenslingers  ook in Schelle te 
introduceren.
Ook het voorstel van gemeen-
teraadslid Chantal Jacobs om 
een Gele Doos in Schelle te 
voorzien, werd door de volledi-
ge gemeenteraad goedgekeurd. 
In het najaar gaan alle Schelle-
naren beroep kunnen doen op 
de Gele Doos. 
Meer informatie volgt later.

Onze fractie vroeg om rekening 
te houden met de buurtbewoners 
in de Zinkvalstraat. We merken 
momenteel veel sluipverkeer in 
de straat dat bovendien te hard 
rijdt. Dankzij onze opmerking 
zijn er nu controles en wordt er 
gesensibiliseerd.

www.n-va.be/schelle



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


